
 
   

 
Spørgsmål til skriftlig besvarelse stillet den 14. juni 
2021 af Jakob Næsager vedr. planlægningsbevillingen 
til større klubhus på Bavnehøj Idrætsanlæg 

 

Spørgsmål 

I forbindelse med Økonomiudvalgets behandling af indstillingen ”Større 

klubhus på Bavnehøj Idrætsanlæg”, der behandles den 15. juni 2021, øn-

skes svar på følgende spørgsmål: 

1. Hvorfor er det nødvendigt med 1,6 mio. kr. alene i planlægnings-

bevilling til et klubhus på 600-700 m2? 

Derudover ønsker Jakob Næsager, at sagen ændres fra en B-sag til en A-

sag.  

Svar 

Planlægningsbevillingens størrelse er baseret på Byggeri Københavns 

standardpriser på planlægningsbevillinger. Planlægningsbevillinger ba-

seres på en estimeret anlægspris. Anlægsprisen estimeres på baggrund 

af en m2-pris. 

 

Vestia har tidligere ønsket et klubhus på 350 m2. Den estimerede an-

lægssum for dette var 13 mio. kr. Dette medførte en planlægningsbevil-

ling på 0,738 mio. kr. 

 

Nu ønsker Vestia et klubhus på 600-700 m2. Dette, vurderer Byggeri Kø-

benhavn, kan anlægges for 24-26 mio. kr., hvilket medfører et behov for 

en planlægningsbevilling på 1,581 mio. kr.  

 

BR-sekretariatet, der håndterer dagsordner for Økonomiudvalget, er ori-

enteret om ønsket om at løfte sagen til en A-sag.  
 

Venlig hilsen  

 

Mette Touborg 
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